
Interpelacja radnego Jana Spyry w sprawie aplikowania o środki z Rządowego
Funduszu Budowy i Remontu Dróg Publicznych

Radny Jan Spyra zapytał, czy Gmina Suszec aplikuje o środki z Rządowego Funduszu Budowy i Remontu Dróg
Publicznych na remont dróg w Gminie Suszec. Poinformował, że pierwsze rozdanie środków z Funduszu już
nastąpiło, a obecnie trwa nabór na II transzę.
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